
Farm Information

The Antigua Valley is one of Guatemala’s most famous coffee-growing regions. It is 

located in the central highlands of the country, surrounded by three volcanoes—

Agua, Fuego, and Acatenango—which give the region its name, “Los Volcanes.” 

The picturesque town La Antigua Guatemala is a cultural and historic attraction of 

the country. For more than 233 years, until the devastating earthquake in the year 

1773, it has even been the capital of Guatemala. The town is surrounded by three 

volcanoes, the Agua, Acantenango and the Fuego, which are periodically active and 

still constitute a serious threat to the inhabitants of the region. The city centre, 

which was restored after the earthquake, has since escaped urban modernization 

and in 1979 was declared a World Heritage Site by the United Nations. 

Owing to the excellent climatic conditions and the most fertile volcanic soils, vari-

eties of Arabica coffee like “Bourbon” and Catuai” thrive here on heights of 1.500 

above sea level. Among our choice of Guatemalan coffees, the Genuine Antigua 

Los Volcanes and Almolonga are by far the best coffees with regards to quality. The 

taste profile of these coffees is, above all, complex. Time and time again, we are 

amazed about the variety of flavour nuances that are brought out depending on 

the roasting grade. 
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Coffees

Country:	 Guatemala

Region:	 La Antigua, Los Volcanes

Altitude:	 1.500 masl.

Stone Fruits

GUATEMALA
Antigua 
Los Volcanes

Variety:	 Bourbon, Catuai

Processing:	 Washed

Grade:	 SHB EP
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Farm Information

Das Antigua-Tal ist eine der berühmtesten Kaffeeanbauregionen Guatemalas. Es 

liegt im zentralen Hochland des Landes, umgeben von drei Vulkanen - Agua, Fuego 

und Acatenango -, die der Region ihren Namen „Los Volcanes“ geben. 

Die malerische Stadt La Antigua Guatemala ist eine kulturelle und historische At-

traktion des Landes. Mehr als 233 Jahre lang, bis zu dem verheerenden Erdbeben 

im Jahr 1773, war sie sogar die Hauptstadt Guatemalas. Die Stadt ist von drei Vulka-

nen umgeben, dem Agua, dem Acantenango und dem Fuego, die in regelmäßigen 

Abständen aktiv sind und immer noch eine ernsthafte Bedrohung für die Bewohner 

der Region darstellen. Das nach dem Erdbeben wiederhergestellte Stadtzentrum 

ist seither von der städtischen Modernisierung verschont geblieben und wurde 

1979 von den Vereinten Nationen zum Weltkulturerbe erklärt. 

 

Dank der ausgezeichneten klimatischen Bedingungen und der fruchtbaren Vulkan-

böden gedeihen hier auf einer Höhe von 1.500 Metern über dem Meeresspiegel 

Arabica-Kaffeesorten wie „Bourbon“ und „Catuai“. Unter den von uns ausgewählten 

guatemaltekischen Kaffeesorten sind der echte Antigua Los Volcanes„ und der Al-

molonga“ die mit Abstand besten Kaffees in Bezug auf die Qualität. Das Geschmack-

sprofil dieser Kaffees ist vor allem komplex. Wir sind immer wieder erstaunt über 

die Vielfalt der Geschmacksnuancen, die je nach Röstgrad zum Vorschein kommen. 

www.interamericancoffee.de

Kaffees

Land:	 Guatemala

Region:	 La Antigua, Los Volcanes

Anbauhöhe:	 1.500 masl.

Steinfrüchte

GUATEMALA
Antigua 
Los Volcanes

Varietäten:	 Bourbon, Catuai

Aufbereitung:	Washed

Grade:	 SHB EP
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Zirtisch Hell

Haselnuss


